
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 4/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 85/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση επιχορήγησης σχολικών επιτροπών για 
την κάλυψη των λειτουργικών τους δαπανών. 

 
Σήμερα 19 Φεβρουαρίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 13-2-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

 
Παρόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Τ. Χατζηαθανασίου, 4) Β. Παπαδόπουλος, 5)Α.Σιδηρόπουλος, 
6)Δ.Κουλουριώτης, 7)Δ.Τραπεζανλής, 8)Θ.Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 10)Γ.Σοφιανίδης, 
11)Ν.Μωυσιάδης, 12)Π.Τσαπαρόπουλος, 13)Β.Λυκοστράτης, 14)Μ.Παπαϊωάννου, 
15)Λ.Ακριβόπουλος, 16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18)Ε.Ιακωβίδου, 19) Χ. Γαϊτάνου, 
20)Ν.Μαυροκεφαλίδης, 21)Α. Σιακαβάρας, 22)Θ. Τέτος, 23)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 24)Ι.Κυρατλίδης, 
25) Μ. Σουμελίδης, 26) Ν. Τσιαμήτρος, 27)Ζ.Πατσίκας, 28) Α. Καγκελίδης, 29)Γ.Γουλτίδης, 
30)Ι.Παπαγιάννης, 31)Η.Τσιφλίδης, 32)Σ.Ελευθεριάδου, 33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 
35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

                 Απόντες 
Χ. Κούτρας, Γ. Κάκαρης, Ι.Χειμώνας 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Ε.Γκόγκα, Ι.Σιδηρόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Η. Μπατσαράς 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Ι.Καραγιάννης, 
Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησε ο κ. Ζ.Πατσίκας. 
2) Κατά της συζήτηση του πρακτικού επί του 1ου εκτάκτου θέματος αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 73/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Τσιαμήτρος και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 75/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 76/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Α.Αποστολόπουλος, Γ.Μελιόπουλος, 
Α.Καγκελίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 78/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Β.Παπαδόπουλος, Θ.Κορωνάς. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 79/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Λαζαρίδης, Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης και προσήλθε ο 
κ.Θ.Κορωνάς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 80/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Κ.Καραπαναγιωτίδης και προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 
9)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 81/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
και προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 82/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Στουγιάννος και προσήλθαν οι κ.κ. 
Λ.Ακριβόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 83/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Καγκελίδης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 84/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Ορφανίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Σ.Στουγιάννος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 85/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Γουλτίδης και προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 86/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Γαϊτάνου, Λ.Ακριβόπουλος, Θ.Αγγελίνας και προσήλθε ο 
κ.Γ.Γουλτίδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 87/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μπέκης 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 89/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης και προσήλθε ο κ.Ν.Μπέκης 
17) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 90/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Ν.Μωυσιάδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 92/2015 απόφασης προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου 
19) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 93/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 

ΑΔΑ: ΒΖΚ9Ω9Ο-ΩΛΚ



Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου την αριθ. 6/2015 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας Δήμου Βέροιας, με την οποία 
αυτή εισηγείται την κατανομή ποσού 216.418,12 ευρώ στις σχολικές επιτροπές του για την κάλυψη των 
λειτουργικών εξόδων των σχολείων Πρωτοβάθμιας  και Δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης, ως εξής: 

 
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 

Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης  150.000,00 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης  66.418,12 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Σοφιανίδης: Υπάρχει στο εισηγητικό μια χρηματοδότηση, η πρώτη του 2015, είναι 

περίπου 216.000,00€. Απλά να εξηγήσω ότι υπάρχει αυτό το χρέος, ήτανε από 180.000,00€ και η 
Α΄βάθμια είχε δώσει μόνο 20.000,00€, η Β΄ θμια έχει δώσει όλο το ποσό και υπάρχει μια οφειλή 
προς το Δήμο 120.000,00€. Ζήτησα τα οικονομικά στοιχεία και από τις δύο σχολικές επιτροπές, 
τα φέραμε στην ΔΕΠ, στην οποία συμμετέχω και ακόμη συμμετέχουν εκπρόσωποι φορέων που 
τυχαίνει, εκτός από τον γονέα, οι άλλοι 8 να είναι εκπαιδευτικοί Α΄βάθμιας και Β΄βάθμιας, οι 
περισσότεροι είναι Β΄βάθμιας οι 5 από τους 8 ας πούμε.  

Παρόλα αυτά στην επιτροπή ήρθαν τα οικονομικά στοιχεία και αποφασίσαμε με 6-2 να 
προτείνουμε στο Δ.Σ. να τελειώσει αυτό το χρέος, να πληρωθεί, ξέροντας ότι η Α΄βάθμια θα 
πρέπει να το αποπληρώσει κάποια στιγμή μόνο γι’ αυτή την χρηματοδότηση, να δώσουμε δηλαδή 
τα 150.000,00€ απ’ τα οποία να αποπληρώσει τα 120.000,00€ και να μείνουν 30.000,00€ και τα 
66.000,00€ στην Β΄ βάθμια.  

Μελιόπουλος: Κε Σοφιανίδη, εάν η Α΄θμια πληρώσει το χρέος αυτό προς τη ΔΕΗ και 
πάρει τα 150.000,00€ πόσα θα έχει υπόλοιπο; Ακούστηκε ένα ποσό, θα ήθελα να το ακούσω και 
από εσάς. 

Σοφιανίδης: Η επικοινωνία που είχα τέλη του Γενάρη με τον πρόεδρο της σχολικής 
επιτροπής, είναι παρών ο κ.Κουλουριώτης και μπορεί να το επιβεβαιώσει, έχει στο ταμείο του 
112.000,00€, θα πάρει άλλα 30.000,00€ γιατί θα πληρώσει τα 120.000,00€ και μέχρι την επόμενη 
χρηματοδότηση έχει το αναγκαίο ποσό ώστε να πληρώνει όλες τις ανάγκες της Α΄θμιας.  

Μου είπε ότι μπορεί να έχει πλήρη κάλυψη των αναγκών της Α΄θμιας εκπαίδευσης. Δεν θα 
έχουμε προβλήματα δηλαδή ούτε πετρελαίου ή οτιδήποτε άλλο προκύψει. 

Σιακαβάρας: Κε Σοφιανίδη, το ρεύμα που καταναλώνουν τα κυλικεία στα σχολεία, ποιος 
το πληρώνει; Το πληρώνουν τα σχολεία ή οι ιδιώτες που με δημοπρασία παίρνουν και δουλεύουνε 
τα κυλικεία; 

Σοφιανίδης: Το ρεύμα μέχρι τώρα το πληρώνανε τα σχολεία. Γι’ αυτό και οι κυλικειάρχες 
έδιναν και πολύ υψηλές προσφορές κατά μαθητή.  

Τώρα, όλες οι καινούργιες συμβάσεις θα γίνονται βάζοντας και έναν μετρητή στα 
κυλικεία, έτσι ώστε να πληρώνουν το ποσοστό που τους αναλογεί. Δυστυχώς τα πλήρωνε ο 
Δήμος και οι σχολικές επιτροπές εισέπρατταν τα έσοδα από το κυλικείο ενώ το ρεύμα το πλήρωνε 
ο Δήμος και όχι μόνο για τα δύο χρόνια που λέμε τώρα να πληρώσει, αλλά για όλα τα 
προηγούμενα χρόνια τα πλήρωνε ο Δήμος. 

Μπέκης : Για πάρα πολλά χρόνια μας απασχόλησε το ζήτημα με τις επιχορηγήσεις. 
Υπήρχαν και κάποιες ανεπιθύμητες διαφωνίες ανάμεσα στις δύο διευθύνσεις, Α΄θμιας και 
Β΄θμιας.  

Τα χρόνια που ήμουν εγώ με τον κ. Μαυροκεφαλίδη, είχε υπάρξει μια τελική συμφωνία, 
υπήρξε ένας μαθηματικός τύπος, τον ακολουθήσαμε πιστά και νομίζω ότι αυτό πρέπει να γίνει και 
τώρα. Δεν είναι υπεύθυνα τα παιδιά της Β΄θμιας ούτε τα σχολεία της Β΄θμιας για το αν η 
Δημοτική αρχή ή η Α΄θμια Επιτροπή δεν ήταν σε συμφωνία για το ποιος θα πληρώσει την ΔΕΗ, 
έτσι ώστε να αφαιρεθεί από την Β΄θμια Επιτροπή το ποσό που δικαιούται στη βάση του 
μαθηματικού τύπου.  

Μ’ αυτή την άποψη εμείς και επειδή διαφωνούμε γενικώς, το είχαμε πει και την άλλη 
φορά, για το ζήτημα του ποιος πληρώνει τη ΔΕΗ, θέλουμε να τηρηθεί πιστά ο τύπος, 50-50 χωρίς 
καμία παρέκκλιση.  
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Δεν μπορούμε να τιμωρήσουμε την Β΄θμια Επιτροπή γιατί έχει με κάποιους τρόπους 
περισσότερα πλεονάσματα. 

Ελευθεριάδου: Επιτρέψτε μου να πω από τον λίγο καιρό που ασχολούμαι με την Σχολική 
επιτροπή, ότι η δική μου γνώμη, αυτά που αποκόμισα τέλος πάντων απ’ αυτόν τον λίγο καιρό, 
είναι ότι η Σχολική επιτροπή Β΄θμιας εκπαίδευσης, το ποσό που έχει στο αποθεματικό της το 
οφείλει και κάπου αλλού.  

Τα κυλικεία, όπως είπαμε πριν, είτε είναι Δημοτικό είτε είναι Γυμνάσιο, καίνε το ίδιο 
ρεύμα, τα ίδια σχεδόν τέλος πάντων θα κάψουνε.  

Παρόλα αυτά όμως, σε ένα Δημοτικό σχολείο, ο κυλικειάρχης πληρώνει το πολύ σας λέω, 
8,00€ κατά κεφαλή και είναι και πολύ λιγότερα τα άτομα που απαρτίζουν ένα Δημοτικό σχολείο 
από ένα Γυμνάσιο ή από ένα Λύκειο, όπου οι τιμές αγγίζουν πολλές φορές και τα 68,00€ ανά 
άτομο. Οπότε μπορείτε να διανοηθείτε ότι αυτό το ποσό που πληρώνουν τα κυλικεία στα σχολεία 
και πάνε στην Σχολική επιτροπή είναι πολύ-πολύ μεγαλύτερο και είναι πολύ εύλογο, η Σχολική 
επιτροπή Β΄θμιας εκπαίδευσης να έχει ένα μεγαλύτερο ποσό στη διαχείριση της σε σχέση με την 
Α΄θμια, γιατί απ’ ότι κατάλαβα γίνεται και ένας λόγος περί μη καλής διαχείρισης των χρημάτων 
που διαθέτει η μια και η άλλη επιτροπή.  

Μιλάμε για διαφορετικά ποσά, εάν δεν κάνω λάθος και ας με διορθώσουν αυτοί που 
ξέρουν καλύτερα, η Σχολική επιτροπή Α΄θμιας εκπαίδευσης έχει και περισσότερα σχολεία στην 
διαχείρισή της, πράγμα που σημαίνει, περισσότερους λέβητες, περισσότερο πετρέλαιο και νομίζω 
ότι όλα αυτά πρέπει να τα σκεφτείτε λίγο. Θα με διορθώσει και ο πρόεδρος νομίζω σ’ αυτό. 

Μπέκης: Πάντως από την εκμετάλλευση των κυλικείων είναι συγκεκριμένο το ποσό, 
αναγράφεται. 

Κουλουριώτης: Για να απαντήσω λίγο για τα λεφτά. Αυτή τη στιγμή στο ταμείο της 
Α΄θμιας υπάρχουν 112.000,00€, παίρνοντας τα 150.000,00€ θα δώσουμε τα 120.000,00€ στο 
Δήμο για το ρεύμα, θα περισσέψουν 30.000,00€ πάμε στα 142.000,00€. Η Α΄θμια έχει 66 κτίρια 
και η Β΄θμια 24, να πάμε στον τύπο που λέει ο κ.Μπέκης, να βγάλουμε όμως απ’ έξω τα 
Πολυκλαδικά τα οποία τα μετρήσατε δύο φορές και να πάμε στον τύπο. Εγώ συμφωνώ με τον 
μαθηματικό τύπο. 

Μπέκης: Γιατί είναι δύο σχολεία. 
Κουλουριώτης: Εγώ συμφωνώ στον μαθηματικό τύπο, αλλά…… να πάμε εκεί πέρα. Είσαι 

εκπαιδευτικός, εάν οι μικροί μαθητές μπορούν να προφυλαχθούν ίδια με κάποιους μαθητές του 
Λυκείου, λυπάμαι.  

Έχουμε ολοήμερα σχολεία στην Α΄θμια, ολοήμερα νηπιαγωγεία και μικρό μίσθωμα στα 
κυλικεία όπως είπε η κα Ελευθεριάδου, 4,50€ τον μαθητή, 67….. εγώ σας μιλάω και κάθε μήνα 
22.000,00€ καθαρίστρια και σχολικό τροχονόμο….. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Σοφιανίδης : Εγώ, θέλω να πω ότι αυτός ο διαχωρισμός που προσπαθεί να γίνει με παιδιά 
Α΄θμιας και Β΄θμιας, εμένα με βρίσκει αντίθετο, παρόλο ότι προέρχομαι από τη Β΄θμια 
Εκπαίδευση... 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Σοφιανίδης: Λάθος κάνεις, λάθος κάνεις. Τα παιδιά που είναι σήμερα στην Α΄θμια αύριο 
θα είναι στην Β΄θμια… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 

Σοφιανίδης: Το μαθηματικό τύπο εγώ…. Χαίρομαι και είμαι περήφανος γι’ αυτή την 
επιτροπή, τη ΔΕΠ, η οποία παρόλο ότι αποτελείται από εκπροσώπους φορέων του ΤΕΕ, που είναι 
εκπαιδευτικός της Β΄θμιας και Α΄θμιας που είναι εκπαιδευτικοί, όλων των φορέων, του 
Οικονομικού Επιμελητηρίου που είναι εκπαιδευτικοί και οι περισσότεροι είναι Β΄θμιας, σας 
πληροφορώ ότι οι δύο που δεν ψηφίσαν ήταν ένας Α΄θμιας και ένας Β΄θμιας.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Ν.Μπέκης μιλά εκτός 
μικροφώνου) 
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Σοφιανίδης: Η εκπρόσωπος της ΕΛΜΕ στην αρχή ψήφισε υπέρ της εισήγησης και μετά 
ζήτησε να αλλάξει η ψήφος της.  

Τέλος πάντων, θέλω να σας πω ότι οι άλλοι εκπαιδευτικοί της Β΄βάθμιας, οι 4 από τους 5 
ψηφίσαν υπέρ αυτής της απόφασης. Η απόφαση μας είναι να τηρείται ο μαθηματικός τύπος, αλλά 
αν για κάποιο λόγο μια από τις δύο, επιτροπές, έχει αιτιολογημένο αίτημα, να διαφοροποιείται 
λίγο. Αυτό ήταν όμως ένα συγκεκριμένο πράγμα, ένα συγκεκριμένο, που έπρεπε να αποπληρωθεί 
για να μην το έχει βραχνά συνέχεια η Α΄θμια και συμφωνήσαμε με ισχυρή πλειοψηφία για να 
δοθεί για μια φορά. 

Πρόεδρος: Μια ερώτηση λίγο προς την πρόεδρο της Β΄θμιας Σχολικής Επιτροπής. 
Συμφωνήσατε και εσείς κα Γαϊτάνου;  

Γαϊτάνου: Ναι, βεβαίως 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Μ.Σουμελίδης, Α.Αποστολόπουλος, 

Ν.Μπέκης 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την  αριθ. 6/2015 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής Παιδείας. 
2.- Ότι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015 και στον ΚΑ 00/6711 «Απόδοση σε σχολικές 
επιτροπές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση για τον παραπάνω σκοπό. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010, του άρθρου 96 του Ν.3463/2006, καθώς και 
του άρθρου 50 του Ν. 1566/85. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει τη συνολική επιχορήγηση ποσού 216.418,12€ των σχολικών επιτροπών, για την 

κάλυψη των λειτουργικών εξόδων των σχολείων Πρωτοβάθμιας και Δευτεροβάθμιας 
Εκπαίδευσης, ως εξής: 

 
ΣΧΟΛΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΟΣΟ € 

Σχολική Επιτροπή Α΄θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας 150.000,00 
Σχολική Επιτροπή Β΄θμιας Εκπαίδευσης Δήμου Βέροιας 66.418,12 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  85 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης  Ι. Σιδηρόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Η. Μπατσαράς  
Θ. Κορωνάς  Σ. Λυκοστράτης  
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  20-2-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

   ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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